
Fonesca: Pokazaliśmy charakter wygrywając ten mecz
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Pomeczowe wypowiedzi Portugalczyka po wyjazdowej wygranej z Bologną.

To trzecie zwycięstwo z rzędu, ale dziś musieliście pokazać charakter, by

wywalczyć 3 punkty. Czy jesteś zadowolony ze swoich podopiecznych?

- Tak, naprawdę bardzo. Zasłużyliśmy na wygraną, ponieważ zagraliśmy dobrze i

dominowaliśmy przez cały mecz. Bologna miała kilka kontr w drugiej połowie i

stworzyła sobie parę sytuacji, ale my zasłużyliśmy na zwycięstwo ze względu na to,

że pokazaliśmy charakter.

Zapewniliście sobie wygraną w doliczonym grając w "dziesiątkę". Co mówi

to o formie zespołu?

- Nie zapominajmy, że w czwartek podejmowaliśmy Başakşehir. Dzisiejszy

pojedynek był bardzo ciężki dla zawodników, ale jesteśmy w bardzo dobrej

dyspozycji fizycznej.

Czy masz świadomość tego, że wyniki mają większe znaczenie we

Włoszech niż widowiskowa gra?

- Widziałem wiele spotkań z udziałem włoskich drużyn. Dokonaliśmy kilku zmian i

sądzę, że styl gry lepiej pasuje do charakterystyki naszego zespołu. Niemniej,

chcemy wygrywać wszystkie mecze.

Edin Dzeko wyglądał dziś na absolutnie zachwyconego - to spora zmiana w

stosunku do tego co było w poprzednim sezonie...

- Wszyscy zawodnicy są szczęśliwi, nie tylko on. Nasza drużyna jest zadowolona z

wyniku i tego jak zagraliśmy. Dzeko jest kluczowym elementem naszego zespołu -

to nasz czołowy gracz. Cieszę się, że od pierwszego dnia, gdy tu trafiłem Edin jest

zmotywowany, entuzjastycznie nastawiony i szczęśliwy. On jest bardzo ważny dla

nas. Bardzo mocno w niego wierzę.
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